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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐11‐29 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
  F6 har lagat mat till sektionsmötet. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
  DP har haft en enkel dup där de sålde piroger. De har även haft en mycket lyckad omsits. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
Ett nytt FNollK har valts in och Euler säger att nya nollK är bättre än hans eget. Fast sen ändrar 

han sig och tycker att nya nollK är sämre än hans eget. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
Hannes har UU‐möte nästa vecka. Där kommer det att pratas en del om en ny  studieportal. 

Niklas som är viceordförande i SNF och kommer att vara ordförande till våren anser att det är 

dåligt att dela ut Guldäpplet på sektionens dag, men F‐Styrets åsikt i frågan är att det skall delas 

ut på sektionens dag. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
  Foc handlar till Focumama idag. 
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§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
  FARM har varit på Vattenfall. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
  Det har varit sektionsmöte.  

§ 9  TEKNISK MATEMATIK 
En preliminär plan för ettan är lagd och just nu ser det ut som om de behåller våra tunga kurser 

och  byter  ut  våra  lätta mot  andra  tunga  kurser.  Vi  tror  inte  att  de  kommer  ta  så många 

studenter från oss utan snarare från GU‐matte. 

§ 10  FESTANSVARIGE 
Den festansvarige kommer inte att ha något juridiskt ansvar. Vi vill att den festansvarige endast 

skall vara en kontaktperson mellan kåren och sektionen som representerar sektionen utåt i de 

berörda frågorna. Vi anser att han aldrig får bli en slags polis åt kåren. Det skall vara en person 

som både personer och föreningar kan vända sig till. Vi vill därför att posten döps om till 

festombud. Foten skriver ett utkast på vårt förslag till nästa vecka. 

§ 11  FOCUSNEDSKRÄPNING 
Under sektionsmötet så har någon eller några betett sig  illa på Focus. Vi har utrett saken och 

lämnat vidare det till Martin Cederwall. 

§ 12  KU 
Linus  har  läst  ett  långt  mail  om  vad  det  innebär  att  vara  skyddsombud.  Kåren  har  köpt 

Chalmeristen.se  och  den  skall  i  framtiden  kopplas  ihop  med  Chalmers  alumninätverk. 

Sektionerna på Lindholmen kommer kanske  inte att flyttas hit ändå. Chalmers verkar ha svårt 

att bestämma sig. Ett beslut dröjer till våren. A‐sektionen har bestämt sig för att kvotera in AT i 

styret.  Vårt  verksamhetsavtal  med  kåren  skall  skrivas  om.  Något  som  är  viktigt  och  som 

regleras  av  det  avtalet  är  att  vi  och  då  främst  FARM  inte  får  ha  kontakt  med  kårens 

huvudsponsorer utan att gå genom AO. 

§ 13  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte hålls torsdagen den 6:e december. 

§ 14  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 
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